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PROTOKÓŁ NR 24/2015 ZARZĄDU POWIATU W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM 

BO.0022.20.2015 

 

PROTOKÓŁ NR  24/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim 

w dniu 28 maja 2015r.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Porozumienie z Gminą Miejską Ciechocinek w sprawie określenia zasad współpracy                       

i wzajemnych zobowiązań dla realizacji zadania pod nazwą „Przebudowa drogi Nr 2602C wraz   

z przepustem na odcinku ul. Aleja 700 – lecia w Ciechocinku od km 0+424 do km 1+176 leżącej 

na terenie gminy Raciążek”. 

5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr II/42/2014 Rady Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 29 grudnia 2014r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2015. 

5.3. Opinie, wnioski komisji Rady Powiatu. 

5.4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia konkursu na opracowanie projektu 

graficznego na logo Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.5. Wniosek Prezesa Aleksandrowskiej Szkółki Piłki Nożnej „VIKING” o dofinansowanie  

kosztów zakwaterowania i wyżywienia zawodników Szkółki podczas Międzynarodowego 

Turnieju Piłki Nożnej „Liptov Champions Master Cup” na Słowacji – zajęcie stanowiska.  

5.6. Wniosek Prezesa Aleksandrowskiej Szkółki Piłki Nożnej „VIKING” o dofinansowanie  

kosztów zakwaterowania i wyżywienia zawodniczek Szkółki podczas turnieju piłki nożnej 

dziewcząt na Słowacji – zajęcie stanowiska.  

5.7. Aneks do porozumienia z dnia 19 kwietnia 2013r. zawartego pomiędzy Powiatem 

Aleksandrowskim a Związkiem Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego na realizację 

projektu pn. „Uzupełnienie ewidencji gruntów i budynków, dystrybucja zbioru danych  

o działkach, budynkach i lokalach na terenie województwa kujawsko-pomorskiego jako 

elementu infrastruktury przestrzennej”. 

5.8. Pismo Kierownika Biura ds. Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych dot. zamontowania 

wodowskazu na Wiśle w miejscowości Nieszawa. 

5.9. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Mapy zagrożeń 

Powiatu Aleksandrowskiego” oraz „Powiatowego Programu Poprawy Bezpieczeństwa Powiatu 

Aleksandrowskiego”. 

5.10. Wniosek Prezesa Stowarzyszenia Edukacyjnego im. Stanisława Staszica w Ciechocinku  

o zwolnienie w okresie od września do grudnia 2015r. z opłat za eksploatację pomieszczeń LO  

w Ciechocinku, w których będą prowadzone zajęcia Niepublicznego Gimnazjum im. Stanisława 

Staszica 

5.11. Umowa z firmą Z.P.H.U. Video Sat Ryszard Zawilski Ciechocinek na świadczenie usługi 

telekomunikacyjnej zapewniającej dostęp do szerokopasmowego Internetu i telefonii.  

5.12. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia przetargu ustnego nieograniczonego 

na wynajem dwóch lokali użytkowych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy  

ul. Słowackiego 8B, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 
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5.13. Pismo Marszałka Województwa Kujawsko – Pomorskiego w sprawie zgłaszania wniosków do 

planu zagospodarowania przestrzennego województwa kujawsko – pomorskiego – zajęcie 

stanowiska. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad. 1. 

Pan Dariusz Wochna Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim. Witam członków Zarządu Powiatu, Wicestarostę pana Wojciecha 

Marjańskiego, panią Skarbnik i pana Sekretarza.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 10:00. 

 

 

Ad. 2. 

Pan Dariusz Wochna – stwierdzam quorum. Na moment otwarcia, w posiedzeniu uczestniczy 

dwóch członków Zarządu Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować 

uchwały. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pan Dariusz Wochna  – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 23/2015 z posiedzenia Zarządu 

Powiatu z dnia 21 maja  2015r. 

Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do przedłożonego protokołu nr 23/2015  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 21 maja  2015r.? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez 

czytania. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 23/2015  z posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 21 maja  2015r. 

 

 

Ad 4. 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję uzupełnić porządek o punkty: 

5.1. Porozumienie z Gminą Miejską Ciechocinek w sprawie określenia zasad współpracy                       

i wzajemnych zobowiązań dla realizacji zadania pod nazwą „Przebudowa drogi Nr 2602C wraz   

z przepustem na odcinku ul. Aleja 700 – lecia w Ciechocinku od km 0+424 do km 1+176 leżącej 

na terenie gminy Raciążek”. 

5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr II/42/2014 Rady Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 29 grudnia 2014r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2015. 

Dotychczasowe punkty 5.1. – 5.7. stają się punktami 5.3. - 5.9. 
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Następnie proponuję uzupełnić porządek o punkty: 

5.10. Wniosek Prezesa Stowarzyszenia Edukacyjnego im. Stanisława Staszica w Ciechocinku  

o zwolnienie w okresie od września do grudnia 2015r. z opłat za eksploatację pomieszczeń LO  

w Ciechocinku, w których będą prowadzone zajęcia Niepublicznego Gimnazjum im. Stanisława 

Staszica 

5.11. Umowa z firmą Z.P.H.U. Video Sat Ryszard Zawilski Ciechocinek na świadczenie usługi 

telekomunikacyjnej zapewniającej dostęp do szerokopasmowego Internetu i telefonii.  

5.12. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia przetargu ustnego nieograniczonego 

na wynajem dwóch lokali użytkowych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy  

ul. Słowackiego 8B, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.13. Pismo Marszałka Województwa Kujawsko – Pomorskiego w sprawie zgłaszania wniosków do 

planu zagospodarowania przestrzennego województwa kujawsko – pomorskiego – zajęcie 

stanowiska. 

Czy są inne wnioski o zmianę porządku? Nie widzę.  

Kto jest za przyjęciem mojego wniosku o zmianę dzisiejszego porządku posiedzenia? Dziękuję. 

 

Zarząd Powiatu, przyjął porządek posiedzenia z zaproponowanymi zmianami.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Porozumienie z Gminą Miejską Ciechocinek w sprawie określenia zasad współpracy                       

i wzajemnych zobowiązań dla realizacji zadania pod nazwą „Przebudowa drogi Nr 2602C 

wraz   z przepustem na odcinku ul. Aleja 700 – lecia w Ciechocinku od km 0+424 do km 

1+176 leżącej na terenie gminy Raciążek”. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.1. Porozumienie z Gminą Miejską Ciechocinek 

w sprawie określenia zasad współpracy i wzajemnych zobowiązań dla realizacji zadania pod nazwą 

„Przebudowa drogi Nr 2602C wraz   z przepustem na odcinku ul. Aleja 700 – lecia w Ciechocinku 

od km 0+424 do km 1+176 leżącej na terenie gminy Raciążek”. 

Burmistrz Ciechocinka wnosi o zmianę porozumienia poprzez dopisanie w §2: 

- ust. 5 w brzmieniu: „5. Gmina realizuje obowiązki, o których mowa w niniejszym paragrafie,  

po otrzymaniu informacji od Powiatu Aleksandrowskiego, że Powiat ma zapewnione środki 

finansowe, o których mowa w § 4 ust. 3 lub posiada zabezpieczone w budżecie środki finansowe,  

o których mowa w § 4 ust. 4.”. 

- ust. 6 w brzmieniu; „6. W przypadku gdy Gmina poniesie wydatki na realizację zadań, o których 

mowa w niniejszym paragrafie, a Powiat z jakichkolwiek powodów nie przystąpi do realizacji lub 

odstąpi od realizacji zadania, o którym mowa w § 1, Powiat zobowiązuje się zwrócić Gminie 

poniesione przez nią wydatki w terminie 14 dni od dnia powzięcia przez Gminę informacji                     

o nieprzystąpieniu lub odstąpieniu przez Powiat od realizacji zadania.”. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować ostateczną wersję porozumienia  

z Gminą Miejską Ciechocinek w sprawie określenia zasad współpracy i wzajemnych zobowiązań 

dla realizacji zadania pod nazwą „Przebudowa drogi Nr 2602C wraz z przepustem na odcinku  

ul. Aleja 700 – lecia w Ciechocinku od km 0+424 do km 1+176 leżącej na terenie gminy Raciążek” 

przesłaną przez Burmistrza Ciechocinka  i ją podpisać. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował ostateczną wersję porozumienia z Gminą Miejską Ciechocinek  

w sprawie określenia zasad współpracy i wzajemnych zobowiązań dla realizacji zadania pod nazwą 

„Przebudowa drogi Nr 2602C wraz z przepustem na odcinku ul. Aleja 700 – lecia  

w Ciechocinku od km 0+424 do km 1+176 leżącej na terenie gminy Raciążek” przesłaną przez 

Burmistrza Ciechocinka  i postanowił je podpisać. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Porozumienie z Gminą Miejską Ciechocinek w sprawie określenia zasad współpracy i wzajemnych 

zobowiązań dla realizacji zadania pod nazwą „Przebudowa drogi Nr 2602C wraz   z przepustem na 

odcinku ul. Aleja 700 – lecia w Ciechocinku od km 0+424 do km 1+176 leżącej na terenie gminy 

Raciążek”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu przybył pan Lotfi Mansour. 

 

 

Ad 5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę nr II/42/2014 Rady Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 29 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2015. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.2. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę nr II/42/2014 Rady Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 29 grudnia 

2014 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2015. 

Proszę panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pani Dorota Sobierajska - w związku z otrzymaniem dotacji celowej z Ministerstwa Pracy  

i Polityki Społecznej oraz od Wojewody Kujawsko – Pomorskiego, konieczne jest dokonanie przez 

Zarząd Powiatu zmian w budżecie Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2015 w następujący sposób: 

Dochody  - ogółem zwiększenie o kwotę 98.000 zł. Na powyższe składają się: 

1) Dz. 710 Działalność usługowa rozdz. 71013 §2110 zwiększenie o kwotę 40.000 zł. Powyższą 

dotację otrzymano z przeznaczeniem na prace geodezyjno – kartograficzne – opracowanie  

i realizacja projektu szczegółowej osnowy wysokościowej na ternie powiatu. 

2) Dz. 852 Pomoc społeczna rozdz. 85295 §2120 zwiększenie o kwotę 58.000 zł. Powyższa dotacja 

związana jest z przystąpieniem do realizacji Programu integracji społecznej osób z zaburzeniami 

psychicznymi „Jesteśmy obok Was – II” realizowanego w ramach programu Ministra Pracy  

i Polityki Społecznej „Oparcie społeczne dla Osób z Zaburzeniami Psychicznymi”. 

Wydatki - ogółem zwiększenie o kwotę 98.000 zł. 

Po stronie wydatkowej dokonuje się zwiększeń odpowiednio wydatków celem prawidłowego 

wykonania zadań wynikających z przyznanych dotacji celowych. 

Proponuję przeznaczyć również środki z rezerwy ogólnej w kwocie 8.204 zł i rezerwy oświatowej 

w kwocie 2.990 zł celem zabezpieczenia środków na pokrycie następujących wydatków: 
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- wypłatę zapomóg zdrowotnych dla nauczycieli – kwota zwiększenia 2.990 zł (środki z rezerwy 

oświatowej, w tym dla LO w Ciechocinku 200 zł oraz Zespołu Szkół Specjalnych Nr 3  

w Aleksandrowie Kujawskim 2.790 zł), 

- zabezpieczenie środków na realizację Programu integracji społecznej osób z zaburzeniami 

psychicznymi „Jesteśmy obok Was – II” – zwiększenie o kwotę 8.204 zł (środki z rezerwy 

ogólnej). 

Wnoszę o uwzględnienie również wniosków o dokonanie przesunięć pomiędzy paragrafami 

wydatków w planie finansowym Starostwa Powiatowego oraz w planie finansowym Zespołu Szkół 

Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim i Placówki Socjalizacyjnej w Aleksandrowie Kujawskim 

zgodnie ze złożonymi w tym zakresie wnioskami. W związku z koniecznością zapewnienia 

środków finansowych na wykonanie remontów czterech łazienek, zgodnie z zaleceniami 

Państwowego Inspektora Sanitarnego w Bydgoszczy, Dyrektor ZS Nr 1 CKP wnosi o przesunięcie 

kwoty 38.500zł z zakupu materiałów i wyposażenia na zakup usług remontowych. Dyrektor 

Placówki Socjalizacyjnej wnosi o zmniejszenie o kwotę 9.072 zł na zakupie środków żywności  

i przesunięcie tych środków na wydatki osobowe nie zaliczone do wynagrodzeń, w celu wypłaty 

zasądzonego odszkodowania za niezgodne z prawem wypowiedzenie umowy o pracę zgodnie  

z wyrokiem Sądu Rejonowego we Włocławku oraz na zapłatę zasądzonych kosztów sądowych. 

Zmiana w Starostwie Powiatowym polega na przesunięciu środków z zakupu usług na usługi 

szkoleniowe dla pracowników, zabezpieczona na ten cel kwota jest niewystarczająca.  

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę zmieniającą 

uchwałę nr II/42/2014 Rady Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 29 grudnia 2014 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2015. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę nr II/42/2014 Rady Powiatu  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 29 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2015. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr II/42/2014 Rady Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 29 grudnia 2014r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2015, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Opinie, wnioski komisji Rady Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.3. Opinie, wnioski komisji Rady Powiatu. 

Komisja Finansowo – Budżetowa na posiedzeniu w dniu 18 maja 2015 r. pozytywnie zaopiniowała 

projekty uchwał Rady Powiatu wniesione przez Zarząd Powiatu pod obrady V sesji Rady Powiatu, 

objęte zakresem działania komisji oraz zawnioskowała do Zarządu Powiatu o ustalenie zasad 

partycypacji procentowej gmin w kosztach remontów dróg powiatowych. 

 



6 
 

PROTOKÓŁ NR 24/2015 ZARZĄDU POWIATU W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM 

Jak państwo wiecie, wspominałem o tym na sesji Rady Powiatu w marcu. Wniosek ten jest 

pokłosiem naszych propozycji. Zamierzaliśmy w miesiącu czerwcu opracować zasady partycypacji 

gmin w kosztach remontów dróg powiatowych. Uważam, że zlecimy to panu Wicestaroście, żeby 

wspólnie z Biurem ds. Rozwoju Powiatu przygotował te zasady na posiedzenie Zarządu Powiatu, 

które planuję na 24 czerwca tj. w środę, gdyż w czwartek 25 czerwca jest Konwent Starostów 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego w Żninie. W tym roku okazało się, że deklaracje ustne 

uzyskane od burmistrzów i wójtów co do kwoty partycypacji gmin w kosztach remontów dróg 

powiatowych były inne niż przyznane dotacje. Faktycznie okazało się, że tych środków będziemy 

mieli mniej o ok. 60 tys. zł. Myślę, że trzeba założyć partycypację gmin w wysokości minimum 

30% kosztów. Do końca września musielibyśmy ustalić z gminami, które drogi będziemy 

remontować, żeby samorządy mogły zaplanować w projektach budżetów środki na te zadania.  

W przypadku braku partycypacji w kosztach tych przedsięwzięć inwestycje te nie będą 

realizowane. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zobowiązać Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu 

do opracowania pod nadzorem Wicestarosty Aleksandrowskiego zasad partycypacji przez miasta  

i gminy położone na terenie Powiatu Aleksandrowskiego w kosztach remontów dróg powiatowych 

w roku 2016 i przedłożenia ich na posiedzenie Zarządu Powiatu zaplanowane na dzień 24 czerwca 

2015r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami i wnioskiem Komisji Finansowo – Budżetowej Rady 

Powiatu z dnia 18 maja 2015r. 

Zarząd Powiatu, zobowiązał Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu do opracowania pod 

nadzorem Wicestarosty Aleksandrowskiego zasad partycypacji przez miasta i gminy położone na 

terenie Powiatu Aleksandrowskiego w kosztach remontów dróg powiatowych w roku 2016  

i przedłożenia ich na posiedzenie Zarządu Powiatu zaplanowane na dzień 24 czerwca 2015r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Opinie i wnioski Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu z dnia 18 maja 2015r., stanowią 

załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Polityki Społecznej na posiedzeniu w dniu 19 maja 2015 r. 

pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał Rady Powiatu wniesione przez Zarząd Powiatu pod 

obrady V sesji Rady Powiatu, objęte zakresem działania komisji. Proponuję zająć stanowisko, że 

Zarząd Powiatu zapoznał się z opiniami Komisji. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu z dnia  

19 maja 2015r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Opinie Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu z dnia 19 maja 2015r., stanowią załącznik do 

protokołu. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 20 maja 2015 r. dokonała 

kontroli działalności Zarządu Powiatu za okres między IV a V sesją Rady Powiatu i oceny 

wykonania uchwał podjętych na IV sesji Rady Powiatu. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd 

Powiatu zapoznał się z opiniami Komisji. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z opiniami Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu z dnia 20 maja 2015r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Opinie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu z dnia 20 maja 2015r., stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Dariusz Wochna – Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej na posiedzeniu  

w dniu 21 maja 2015 r. zapoznała się z informacją o stanie technicznym dróg powiatowych  

po okresie zimowym i zaawansowaniu prac w ramach wykonania bieżących napraw i remontów 

dróg powiatowych oraz na temat funkcjonowania Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Spółka z o.o. Ponadto, zapoznała się z projektem uchwały Rady Powiatu zmieniającym 

budżet powiatu na 2015 r. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu zapoznał się  

z wnioskami Komisji. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskami Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej 

Rady Powiatu z dnia 21 maja 2015r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wnioski Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu z dnia 21 maja 2015r., 

stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia konkursu na opracowanie 

projektu graficznego na logo Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

ogłoszenia konkursu na opracowanie projektu graficznego na logo Powiatu Aleksandrowskiego. 

Moim zdaniem, zasadne jest opracowanie logo powiatu, stanowiące element identyfikacji wizualnej 

powiatu. Jest ono jednym z podstawowych elementów promocji powiatu poza jego granicami.  
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Opracowanie logo powiatu ma na celu stworzenie spójnej polityki promocyjnej powiatu poprzez 

przygotowanie jednolitej koncepcji materiałów promocyjnych oraz innych np. materiałów 

biurowych, teczek, wizytówek, identyfikatorów. Znak graficzny – logo, będzie stanowić znak 

rozpoznawczy powiatu i będzie zamieszczany w zastępstwie herbu, którego wykorzystywanie jest 

zarezerwowane dla celów szczególnych reprezentacji powiatu. Logo będzie umieszczane przede 

wszystkim na materiałach promocyjnych takich jak długopisy, smycze, koszulki, kubki, na pismach 

o treści związanej z promocją.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie ogłoszenia konkursu na 

opracowanie projektu graficznego na logo Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, podjął uchwałę w sprawie ogłoszenia konkursu na opracowanie projektu 

graficznego na logo Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 19 maja 2015r. znak: 

PS.0533.19.2015 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia konkursu na 

opracowanie projektu graficznego na logo Powiatu Aleksandrowskiego, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Wniosek Prezesa Aleksandrowskiej Szkółki Piłki Nożnej „VIKING” o dofinansowanie  

kosztów zakwaterowania i wyżywienia zawodników Szkółki podczas Międzynarodowego 

Turnieju Piłki Nożnej „Liptov Champions Master Cup” na Słowacji – zajęcie stanowiska.  

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.5. Wniosek Prezesa Aleksandrowskiej Szkółki 

Piłki Nożnej „VIKING” o dofinansowanie  kosztów zakwaterowania i wyżywienia zawodników 

Szkółki podczas Międzynarodowego Turnieju Piłki Nożnej „Liptov Champions Master Cup”  

na Słowacji.  

Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 25 marca 2015r. rozpatrzył wniosek Zarządu 

Aleksandrowskiej Szkółki Piłki Nożnej „VIKING” o wsparcie wyjazdu Żaków i Orlików na 

Międzynarodowy Turniej Piłki Nożnej „Liptov Champions Master Cup”, który odbędzie się  

w dniach 27 – 28 czerwca 2015r. na Słowacji i postanowił przekazać materiały promocyjne – 20 

albumów i 20 opasek odblaskowych. Zarząd Powiatu, postanowił zająć stanowisko w kwestii 

dofinansowanie kosztów zakwaterowania i wyżywienia w późniejszym terminie, po rozważeniu 

możliwości finansowych. W związku z tym, proponuję udzielić wsparcia finansowego w wysokości 

300zł ze środków przeznaczonych w budżecie powiatu na realizację zadań z zakresu kultury 

fizycznej i sportu. Zawodnicy Szkółki będą promowali nasz powiat poza granicami naszego kraju. 

Czy są pytania, uwagi, inne propozycje? Nie widzę.  

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarządu Powiatu, na wniosek Prezesa Aleksandrowskiej Szkółki Piłki Nożnej „VIKING”, 

postanowił dofinansować koszty zakwaterowania i wyżywienia zawodników Szkółki podczas 

Międzynarodowego Turnieju Piłki Nożnej „Liptov Champions Master Cup” na Słowacji kwotą 

300zł z środków przeznaczonych w budżecie powiatu na sport i kulturę fizyczną.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 26 maja 2015r. znak: 

PS.3153.11.1.2015 wraz z wnioskiem Prezesa Aleksandrowskiej Szkółki Piłki Nożnej „VIKING”  

z dnia 18 marca 2015r. o dofinansowanie  kosztów zakwaterowania i wyżywienia zawodników 

Szkółki podczas Międzynarodowego Turnieju Piłki Nożnej „Liptov Champions Master Cup”  

na Słowacji, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Wniosek Prezesa Aleksandrowskiej Szkółki Piłki Nożnej „VIKING” o dofinansowanie  

kosztów zakwaterowania i wyżywienia zawodniczek Szkółki podczas turnieju piłki nożnej 

dziewcząt na Słowacji – zajęcie stanowiska.  

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.6. Wniosek Prezesa Aleksandrowskiej Szkółki 

Piłki Nożnej „VIKING” o dofinansowanie  kosztów zakwaterowania i wyżywienia zawodniczek 

Szkółki podczas turnieju piłki nożnej dziewcząt na Słowacji.  

Zarząd Powiatu, na posiedzeniu w dniu 25 marca 2015r. rozpatrzył wniosek Zarządu 

Aleksandrowskiej Szkółki Piłki Nożnej „VIKING” o wsparcie wyjazdu zawodniczek Szkółki na 

turniej  piłki nożnej dziewcząt, który odbywać się będzie w dniach 20 – 21 czerwca 2015r. na 

Słowacji i postanowił przekazać materiały promocyjne - 10 albumów i 10 opasek odblaskowych. 

Jednocześnie, Zarząd Powiatu, postanowił zająć stanowisko w kwestii dofinansowanie kosztów 

zakwaterowania i wyżywienia w późniejszym terminie, po rozważeniu możliwości finansowych. 

W związku z tym, proponuje udzielić wsparcia finansowego w wysokości 300zł ze środków 

przeznaczonych w budżecie powiatu na realizację zadań z zakresu kultury fizycznej i sportu. Czy są 

pytania, uwagi, inne propozycje? Nie widzę.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, na wniosek Prezesa Aleksandrowskiej Szkółki Piłki Nożnej „VIKING”, 

postanowił dofinansować  koszty zakwaterowania i wyżywienia zawodniczek Szkółki podczas 

turnieju piłki nożnej dziewcząt na Słowacji kwotą 300zł z środków przeznaczonych w budżecie 

powiatu na sport i kulturę fizyczną. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 26 maja 2015r. znak: 

PS.3153.10.1.2015 wraz z wnioskiem Prezesa Aleksandrowskiej Szkółki Piłki Nożnej „VIKING”  

z dnia 18 marca 2015r. o dofinansowanie  kosztów zakwaterowania i wyżywienia zawodniczek 

Szkółki podczas turnieju piłki nożnej dziewcząt na Słowacji, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.7. Aneks do porozumienia z dnia 19 kwietnia 2013r. zawartego pomiędzy Powiatem 

Aleksandrowskim a Związkiem Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego na 

realizację projektu pn. „Uzupełnienie ewidencji gruntów i budynków, dystrybucja zbioru 

danych o działkach, budynkach i lokalach na terenie województwa kujawsko-pomorskiego 

jako elementu infrastruktury przestrzennej”. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.7. Aneks do porozumienia z dnia 19 kwietnia 

2013r. zawartego pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim a Związkiem Powiatów Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego na realizację projektu pn. „Uzupełnienie ewidencji gruntów i budynków, 

dystrybucja zbioru danych o działkach, budynkach i lokalach na terenie województwa kujawsko-

pomorskiego jako elementu infrastruktury przestrzennej”. 

 

Pani Dorota Sobierajska - przedłożony aneks dotyczy aktualizacji projektu po przeprowadzeniu 

postępowań przetargowych przez poszczególne powiaty oraz rozliczenia środków finansowych 

dotyczących kosztów zarządzania i promocji.  

Powiat Aleksandrowski przekazał 100% kwoty kosztów zarządzania i promocji projektu. Powiat 

przekazał całość dotacji tj. 146.155,92zł. Po rozliczeniu do 30 listopada 2015r. całości projektu 

przez Zarząd Związku Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego, 75% kwoty kosztów 

zarządzania zostanie zwrócona Powiatowi Aleksandrowskiemu. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks do 

porozumienia z dnia 19 kwietnia 2013r. zawartego pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim a 

Związkiem Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego na realizację projektu pn. 

„Uzupełnienie ewidencji gruntów i budynków, dystrybucja zbioru danych o działkach, budynkach  

i lokalach na terenie województwa kujawsko-pomorskiego jako elementu infrastruktury 

przestrzennej”. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, postanowił zawrzeć aneks do porozumienia z dnia 19 kwietnia 2013r. zawartego 

pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim a Związkiem Powiatów Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego na realizację projektu pn. „Uzupełnienie ewidencji gruntów  

i budynków, dystrybucja zbioru danych o działkach, budynkach i lokalach na terenie województwa 

kujawsko-pomorskiego jako elementu infrastruktury przestrzennej”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 25 maja 2015r, 

znak: GN.6601.20.2015 wraz z aneksem do porozumienia z dnia 19 kwietnia 2013r. zawartego 

pomiędzy Powiatem Aleksandrowskim a Związkiem Powiatów Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego na realizację projektu pn. „Uzupełnienie ewidencji gruntów i budynków, dystrybucja 

zbioru danych o działkach, budynkach i lokalach na terenie województwa kujawsko-pomorskiego 

jako elementu infrastruktury przestrzennej”, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.8. Pismo Kierownika Biura ds. Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych dot. 

zamontowania wodowskazu na Wiśle w miejscowości Nieszawa. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.8. Pismo Kierownika Biura ds. Zarządzania 

Kryzysowego i Spraw Obronnych dot. zamontowania wodowskazu na Wiśle w miejscowości 

Nieszawa. 

W związku z wnioskiem Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu z dnia 24 lutego 2015r., Zarząd 

Powiatu, na posiedzeniu w dniu 12 marca 2015r. postanowił wystąpić do Regionalnej Dyrekcji 

Gospodarki Wodnej i Melioracji w Warszawie o wymianę lub naprawę uszkodzonych 

wodowskazów na Wiśle usytuowanych na terenie Powiatu Aleksandrowskiego (m.in. w Nieszawie),  

w związku z tym, że uszkodzone wodowskazy nie pozwalają określić wysokości fali powodziowej  

i przekazywanie informacji właściwym służbom monitorującym zagrożenie powodziowe. 

Odpowiedź została udzielona przez Instytut Meteorologii i Gospodarki Wodnej – Państwowego 

Instytutu Badawczego w Krakowie.  

Instytut ma na chwilę obecną wystarczającą ilość stacji wodowskazowych, z których pozyskiwane 

są dane hydrologiczne. Oczywiście są jeszcze miejsca, w których Instytut byłby zainteresowany 

zamontowaniem wodowskazów, ale miasto Nieszawa, ani powiat aleksandrowski, do nich nie 

należy. Istnieje możliwość zawarcia umowy z Instytutem na partycypowanie w kosztach budowy  

i eksploatacji wodowskazów. W takim przypadki to powiat na swój koszt musiałby zamontować  

i wyposażyć stację wodowskazową, a Instytut przejąłby koszty eksploatacji zamontowanej przez 

powiat stacji wodowskazowej. Orientacyjny koszt założenia stacji telemetrycznej to około 50.000 zł 

netto. Koszt utrzymania w okresie gwarancyjnym obejmuje dwa przeglądy roczne, z których każdy 

wynosi 800 zł netto. Po okresie gwarancyjnym koszty kształtują się podobnie. Powiatu nie stać na 

ponoszenie takich kosztów.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Po zapoznaniu się z tą informacją, proponuję przekazać pismo 

Instytutu Meteorologii i Gospodarki Wodnej – Państwowego Instytutu Badawczego w Krakowie do 

Komisji Polityki Społecznej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, zapoznał się z informacją Kierownika Biura ds. Zarządzania Kryzysowego  

i Spraw Obronnych dot. zamontowania wodowskazu na Wiśle w miejscowości Nieszawa  

i postanowił przekazać pismo Instytutu Meteorologii i Gospodarki Wodnej – Państwowego Instytutu 

Badawczego w Krakowie do Komisji Polityki Społecznej. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Biura ds. Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych z dnia 25 maja 2015r. 

znak: BZ.0025.3.2015 dot. zamontowania wodowskazu na Wiśle w miejscowości Nieszawa wraz  

z pismami Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdański z dnia 13 maja 2015r. znak: 

TU/TC/07-26/2015/mj i Instytutu Meteorologii i Gospodarki Wodnej – Państwowego Instytutu 

Badawczego w Krakowie z dnia 7 maja 2015r. znak: OKk/BPH-501-27/DO-435/2015, stanowi 

załącznik do protokołu. 
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Ad 5.9. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Mapy 

zagrożeń Powiatu Aleksandrowskiego” oraz „Powiatowego Programu Poprawy 

Bezpieczeństwa Powiatu Aleksandrowskiego”. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.9. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

przyjęcia sprawozdania z realizacji „Mapy zagrożeń Powiatu Aleksandrowskiego” oraz 

„Powiatowego Programu Poprawy Bezpieczeństwa Powiatu Aleksandrowskiego”. 

Proszę pana Sekretarza o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pan Piotr Marciniak – przedłożone sprawozdanie zostało opracowane przez pana Marka Kulika 

Kierownika Biura ds. Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych i stanowi zbiór informacji, 

które już były przedstawiane Radzie Powiatu i jej komisjom przez takie służby jak Komenda 

Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej, Komenda Powiatowa Policji. Informuję, że „Mapa 

zagrożeń Powiatu Aleksandrowskiego” oraz „Powiatowy Program Poprawy Bezpieczeństwa 

Powiatu Aleksandrowskiego” obejmuje zadania do 2011 roku. Dokument ten nie był później 

nowelizowany. Co roku sporządzane jest sprawozdanie z realizacji programu, który nie jest 

uaktualniany i nie powinien funkcjonować w takim układzie jaki jest. Mapa zagrożeń, którą 

opracowano w 2011 roku zmieniła się.  

 

Pan Dariusz Wochna – może przyjąć to sprawozdanie za 2014 rok i przedłożyć je Radzie Powiatu, 

a jednocześnie podjąć działania, żeby uaktualnić ten program. 

 

Pani Dorota Sobierajska – program ten był opracowany w ramach realizacji projektu 

„Podniesienie jakości działania i usług dla mieszkańców poprzez wdrożenie zaktualizowanej 

Metody PRI w gminach i powiatach”. Jest to Metoda Planowania Rozwoju Instytucjonalnego. 

 

Pan Lotfi Mansour – czy w programie tym ujęto utrzymanie wałów?  

 

Pan Piotr Marciniak – powiatowa mapa zagrożeń, zgodnie z przyjętą na potrzeby metody 

Planowania Rozwoju Instytucjonalnego  definicją, stanowi wykaz zagrożeń dla życia i zdrowia 

ludzkiego oraz mienia, sporządzony z uwzględnieniem ich rozkładu przestrzennego i czasowego. 

Na spotkaniu zespołu zdaniowego w dniu 24 sierpnia 2010 roku ustalono, że dane dotyczące 

zagrożeń będą agregowane  w następujący sposób: rozkład przestrzenny z dokładnością do gmin, 

rozkład czasowy z dokładnością do kwartałów. Ustalono również, że w poszczególnych kategoriach 

zagrożeń zostaną w wyniku analizy dostarczonych danych statystycznych wybrane kilka 

najistotniejszych, dominujących liczbowo, najbardziej dotkliwych dla społeczeństwa, czy też 

najszybciej narastających.  

 

Pan Lotfi Mansour – jeżeli chodzi o bezpieczeństwo mieszkańców w zakresie zdrowia i życia 

ludzkiego, czy w programie była poruszona sprawa lokalizacji karetek pogotowia? 

 

Pan Piotr Marciniak – nie. 
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Pan Lotfi Mansour – chodzi o to, że przez tyle lat funkcjonuje zespół ratowniczy w Bądkowie, 

który obejmuje teren Lubania, gminy spoza naszego powiatu. Uważam, że należałoby rozwiązać 

ten problem.  Karetka z Bądkowa jedzie do Lubania, przywozi pacjenta do Aleksandrowa 

Kujawskiego. Są to duże odległości. Kiedyś Lubanie nie wchodziło w zakres objęty naszym 

ratownictwem medycznym.  

 

Pan Piotr Marciniak – w programie wymienia się następujące priorytety: ograniczenie liczby 

zdarzeń drogowych, ograniczenie liczby przestępstw zwłaszcza kradzieży, włamań i uszkodzenia 

mienia, zmniejszenie liczby pożarów na terenie Aleksandrowa Kujawskiego, ograniczenie zdarzeń 

wywołanych połamanymi drzewami, program „Bazpański pies”, modernizacja systemu 

alarmowania i ostrzegania ludności oraz powołanie Powiatowego Centrum Zarządzania 

Kryzysowego, co wynika z ustawy o zarządzaniu kryzysowym. Ustawodawca założył, że powiaty  

obligatoryjnie i gminy utworzą centrum zarządzania kryzysowego, całodobowe. Taki obowiązek 

nadal istnieje. Gminy początkowo miały to też nakazane, ale nastąpiła zmiana rozporządzenia  

i gminy zostały z tego wyłączone.  

 

Pan Dariusz Wochna – otrzymaliśmy pismo od Wojewody Kujawsko – Pomorskiego w sprawie 

uruchomienia zespołu ratownictwa medycznego w Ciechocinku. Odpowiedź jest negatywna.  

 

Pan Lotfi Mansour – jeśli rozmawiamy o zapewnieniu bezpieczeństwa życia i zdrowia naszych 

mieszkańców to przede wszystkim należy uwzględnić lokalizację karetek ratownictwa medycznego 

w powiecie. Uważam, że obecne rozmieszczenie tych karetek nie jest  dobre.  

 

Pan Dariusz Wochna – my to rozumiemy ale decydenci tego nie rozumieją. Wystosowaliśmy 

pisma, zebraliśmy informacje z poszczególnych gmin, wystosowaliśmy wniosek do Wojewody  

i otrzymaliśmy odpowiedź negatywną. Wojewoda nie wyraził zgody na możliwość uruchomienia 

dodatkowych ambulansów systemu Państwowego Systemu Ratownictwa Medycznego. Biorą pod 

uwagę czas dojazdu do pacjentów.  

 

Pan Lotfi Mansour – przecież z Włocławka czas dojazdu do Lubania jest krótszy niż z Bądkowa. 

Nie ma tu wytłumaczenia. Czas jest najważniejszy.  

 

Pan Piotr Marciniak – kolejne zagrożenia niesie za sobą autostrada. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Mapy zagrożeń Powiatu 

Aleksandrowskiego” oraz „Powiatowego Programu Poprawy Bezpieczeństwa Powiatu 

Aleksandrowskiego” i wnieść pod obrady VI sesji Rady Powiatu. Jednocześnie, proponuję 

zobowiązać Kierownika Biura ds. Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych do przygotowania 

procedury nowelizacji Mapy Zagrożeń Powiatu Aleksandrowskiego oraz Powiatowego Programu 

Poprawy Bezpieczeństwa Powiatu Aleksandrowskiego na kolejne lata, ponieważ program przyjęty 

uchwałą nr IV/63/2011 z dnia 30 marca 2011r. jest już nieaktualny. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarządu Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z realizacji „Mapy zagrożeń Powiatu Aleksandrowskiego” oraz „Powiatowego Programu Poprawy 

Bezpieczeństwa Powiatu Aleksandrowskiego” i postanowił wnieść pod obrady VI sesji Rady 

Powiatu. 

Jednocześnie, Zarząd Powiatu zobowiązał Kierownika Biura ds. Zarządzania Kryzysowego  

i Spraw Obronnych do przygotowania procedury nowelizacji Mapy Zagrożeń Powiatu 

Aleksandrowskiego oraz Powiatowego Programu Poprawy Bezpieczeństwa Powiatu 

Aleksandrowskiego na kolejne lata, ponieważ program przyjęty uchwałą nr IV/63/2011 z dnia  

30 marca 2011r. jest już nieaktualny. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Biura ds. Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych z dnia 25 maja 2015r. 

znak: BZ.0025.8.2015 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania 

z realizacji „Mapy zagrożeń Powiatu Aleksandrowskiego” oraz „Powiatowego Programu Poprawy 

Bezpieczeństwa Powiatu Aleksandrowskiego”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Wniosek Prezesa Stowarzyszenia Edukacyjnego im. Stanisława Staszica  

w Ciechocinku o zwolnienie w okresie od września do grudnia 2015r. z opłat  

za eksploatację pomieszczeń LO w Ciechocinku, w których będą prowadzone zajęcia 

Niepublicznego Gimnazjum im. Stanisława Staszica. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.10. Wniosek Prezesa Stowarzyszenia 

Edukacyjnego im. Stanisława Staszica w Ciechocinku o zwolnienie w okresie od września do 

grudnia 2015r. z opłat za eksploatację pomieszczeń LO w Ciechocinku, w których będą 

prowadzone zajęcia Niepublicznego Gimnazjum im. Stanisława Staszica. 

Zarząd Powiatu, na posiedzeniu w dniu 30 kwietnia 2015r. zapoznał się z umową zawartą przez 

Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku ze Stowarzyszeniem Edukacyjnym im. 

Stanisława Staszica w Ciechocinku w sprawie użyczenia pomieszczeń Liceum Ogólnokształcącego 

w Ciechocinku na prowadzenie działalności Niepublicznego Gimnazjum im. St. Staszica  

w Ciechocinku. § 5 ust. 4 umowy stanowi, że opłaty za miesiące od września do grudnia 2015r. 

zostaną uiszczone w terminie do dnia 15 lutego 2016r. Stowarzyszenie zwraca się o zwolnienie  

z opłat za eksploatację pomieszczeń za ten okres. Uzasadnia to tym, że nowo powstała szkoła 

będzie pracować bez żadnych dotacji, a wszyscy nauczyciele i pracownicy nie będą pobierali 

wynagrodzenia za pracę w tym okresie. Uważam, że to pismo jest przedwczesne. Nie wiemy czy 

będzie nabór do tego gimnazjum. Minimum musi być 17 uczniów. Proponuję przyjąć stanowisko, 

że Zarząd Powiatu zapoznał się z tym pismem, natomiast samą decyzję co do zwolnienia z opłat 

podejmie w miesiącu lutym 2016 r. Zobaczymy jaka będzie wysoka subwencja, jakie będą koszty 

naliczone i czy w ogóle to gimnazjum od września będzie funkcjonowało. 

 

Pan Wojciech Marjański – opłaty za energię elektryczną, gaz, opłaty komunalne, środki czystości, 

sprzątanie, ponoszone są po przeliczeniu kosztów użytkowania na jednego ucznia w miesiącu,  

w którym prowadzone są zajęcia edukacyjne.  Nie wiemy jaka będzie liczba uczniów. 
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Pani Dorota Sobierajska – zgodnie z uchwałą nr III/51/2011 Rady Powiatu z dnia 22 lutego 2011r. 

w sprawie trybu i zasad umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny przypadających Powiatowi Aleksandrowskiemu i jego 

jednostkom podległym, udzielania innych ulg w spłacaniu należności, warunków dopuszczalności 

pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga będzie stanowić pomoc publiczną oraz 

wskazania organów do tego uprawnionych, do stosowania ulg w spłacie należności uprawniony 

jest: kierownik jednostki organizacyjnej powiatu, z której działalnością wiąże się należność, jeżeli 

wartość należności nie przekracza 1.500zł, zarząd powiatu – w odniesieniu do należności, których 

wartość przekracza 1.500zł, a jeżeli kwota przekracza 5.000zł po zasięgnięciu opinii Komisji 

Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję odłożyć decyzję w sprawie 

wniosku Prezesa Stowarzyszenia Edukacyjnego im. Stanisława Staszica w Ciechocinku  

o zwolnienie w okresie od września do grudnia 2015r. z opłat za eksploatację pomieszczeń LO  

w Ciechocinku, w których będą prowadzone zajęcia Niepublicznego Gimnazjum im. Stanisława 

Staszica i rozpatrzyć go w lutym 2016 r. po przedłożeniu wysokości naliczonych opłat i faktycznym 

rozpoczęciu działalności. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, postanowił odłożyć decyzję w sprawie wniosku Prezesa Stowarzyszenia 

Edukacyjnego im. Stanisława Staszica w Ciechocinku o zwolnienie w okresie od września do 

grudnia 2015r. z opłat za eksploatację pomieszczeń LO w Ciechocinku, w których będą prowadzone 

zajęcia Niepublicznego Gimnazjum im. Stanisława Staszica i rozpatrzyć go w lutym 2016 r.  

po przedłożeniu wysokości naliczonych opłat i faktycznym rozpoczęciu działalności. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i promocji Powiatu z dnia 27 maja 2015r. znak: 

PS.4324.22.1.2015 wraz z wnioskiem Prezesa Stowarzyszenia Edukacyjnego im. Stanisława 

Staszica w Ciechocinku z dnia 7 maja 2015r. o zwolnienie w okresie od września do grudnia 2015r. 

z opłat za eksploatację pomieszczeń LO w Ciechocinku, w których będą prowadzone zajęcia 

Niepublicznego Gimnazjum im. Stanisława Staszica, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Umowa z firmą Z.P.H.U. Video Sat Ryszard Zawilski Ciechocinek na świadczenie 

usługi telekomunikacyjnej zapewniającej dostęp do szerokopasmowego Internetu  

i telefonii.  

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.11. Umowa z firmą Z.P.H.U. Video Sat 

Ryszard Zawilski Ciechocinek na świadczenie usługi telekomunikacyjnej zapewniającej dostęp do 

szerokopasmowego Internetu i telefonii.  

Do tej pory powiat miał zawartą umowę na świadczenie usługi telekomunikacyjnej z KPSI 

(Kujawsko – Pomorską Siecią Informacyjną).  
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Ta umowa, która została przedłożona na dzisiejsze posiedzenie jest korzystniejsza dla nas, 

ponieważ mamy większy przesył za mniejsze pieniądze. Umowa na czas określony 24 miesiące. 

Koszt aktywacji 500zł, a miesięcznie 350zł netto tj. 430,50zł brutto. Jest to taniej niż z KPSI, przy 

tej szybkości przesyłu. 

 

Pani Dorota Sobierajska – w projekcie umowy, którą otrzymaliśmy miejsce na kwoty jest 

wykropkowane. Zatem w § 3 ust. 1 powinno być, że opłata za aktywację usługi wynosi 500zł., a  

w ust. 2, że opłata miesięczna za usługę na dzień zawarcia umowy wynosi 430,50zł brutto.  

Informatyk poinformował mnie, że w ramach tej umowy nie otrzymamy modemu kablowego, 

ponieważ osobno zakupimy router.  W związku z tym, należy wykreślić w § 2 ust. 3, 4 i 5. 

 

 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu poproszony został pan Marek Linowski – informatyk Starostwa 

Powiatowego. 

 

 

Pan Lotfi Mansour – § 1 ust. 7 określa czas reakcji na zgłoszenie awarii do 8 godzin, a ust. 8 

stanowi, że operator zobowiązuje się usunąć zgłoszoną awarię w terminie 24 godziny robocze od 

dnia zgłoszenia. Uważam, że czas 24 godzin jest za długi. Nie możemy pozwolić na taką długą 

przerwę. Jeżeli jest awaria w piątek o godzinie 10, ma czas 8 godzin do 16, następne dni sobota  

i niedziela są wolne od pracy, czyli nie są to godziny robocze i dopiero od poniedziałku liczą się 

godziny robocze. A jeżeli poniedziałek też jest wolny to jeszcze później. Czy Starostwo Powiatowe 

może tak długo funkcjonować bez dostępu do internetu.  Trzeba negocjować te warunki, żeby 

awaria usuwana była jak najszybciej.  Awaria powinna być usuwana tego samego dnia co 

wystąpiła. 

 

Pan Dariusz Wochna – na pewno wszystko zależy od skali awarii. 

 

Pan Piotr Marciniak - § 1 ust. 7 niespójny jest z § 5, który stanowi m.in., że za okres przerwy  

w świadczeniu usług wynikający z awarii trwającej dłużej niż 72 godziny abonentowi przysługuje 

prawo obniżenia opłaty abonamentowej w wysokości 1/30 za każdy dzień braku sygnału. 

Zazwyczaj używa się terminu dzień roboczy, a nie godzina robocza. Poza tym jest różnica  

w jednostkach, z awarii trwającej dłużej niż 72 godziny, w wysokości 1/30 za każdy dzień braku 

sygnału. 

 

Pan Lotfi Mansour – czy umowa ta obejmuje szpital powiatowy? 

 

 Pan Dariusz Wochna – nie, szpital nie jest objęty tą umową. 

 

Pan Marek Linowski – projekt tej umowy konsultowałem z Radcą prawnym.  

 

Pan Dariusz Wochna –  czy ten termin 24 godzin roboczych na usunięcie awarii nie jest zbyt 

długi? 
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Pan Marek Linowski – operator ma dobę na usunięcie awarii. Jeśli usuwanie awarii będzie trwało 

dłużej niż 72 godziny abonentowi przysługuje prawo obniżenia opłaty abonamentowej w wysokości 

1/30 za każdy dzień braku sygnału. Jeśli operator zdąży usunąć awarię do 72 godzin to nie zwraca 

nam za brak sygnału. W sytuacji awarii mamy łącze zapasowe.  

Zdarzają się przypadki kiedy operator nie jest w stanie usunąć awarii w 24 godziny z przyczyn od 

niego niezależnych np. ktoś przetnie światłowód. Jeżeli natomiast przyczyny awarii leżą po stronie 

operatora wówczas zobowiązany jest usunąć ją w 24 godziny. 

 

Pan Dariusz Wochna – w § 2 ust. 3, 4 i 5 są zbędne. 

 

Pan Marek Linowski – tak. Jest to umowa ramowa i dlatego te zapisy znalazły się w niej. My nie 

dostajemy z tej firmy modemu kablowego.  

 

Pan Wojciech Marjański –  skoro mamy łącze zapasowe to nie ma niebezpieczeństwa, możemy 

zawrzeć tę umowę. 

 

Pan Dariusz Wochna – proponuję zawrzeć umowę z firmą Z.P.H.U. Video Sat Ryszard Zawilski 

Ciechocinek na świadczenie usługi telekomunikacyjnej zapewniającej dostęp do 

szerokopasmowego Internetu i telefonii, po wykreśleniu w §2 ust. 3, 4 i 5 z projektu umowy. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, postanowił zawrzeć umowę z firmą Z.P.H.U. Video Sat Ryszard Zawilski 

Ciechocinek na świadczenie usługi telekomunikacyjnej zapewniającej dostęp do szerokopasmowego 

Internetu i telefonii, po wykreśleniu w §2 ust. 3, 4 i 5 z projektu umowy. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru z dnia 27 maja 2015r. znak: 

OR.0026.7.2015 wraz z umową z firmą Z.P.H.U. Video Sat Ryszard Zawilski Ciechocinek na 

świadczenie usługi telekomunikacyjnej zapewniającej dostęp do szerokopasmowego Internetu  

i telefonii, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.12. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia przetargu ustnego 

nieograniczonego na wynajem dwóch lokali użytkowych położonych w Aleksandrowie 

Kujawskim przy ul. Słowackiego 8B, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.12. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie ogłoszenia przetargu ustnego nieograniczonego na wynajem dwóch lokali użytkowych 

położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Słowackiego 8B, stanowiących własność 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

Zarząd Powiatu, w dniu 30 kwietnia 2015r. podjął uchwałę nr 44/2015 w sprawie sporządzenia  

i podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych do wynajmu. Chodzi  

o budynek, w którym mieściła się siedziba Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 
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Proponuję podjąć uchwałę w sprawie ogłoszenia przetargu ustnego nieograniczonego na wynajem 

dwóch lokali użytkowych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Słowackiego 8B, 

stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. Proponowana cena wywoławcza najmu: za 

lokal o pow. 28,60m
2
 – 572zł plus 23% Vat miesięcznie, za lokal o pow. 67,50m

2
 – 1.350zł plus 

23% Vat miesięcznie. Okres najmu 3 lata. Lokale posiadają media w tym centralne ogrzewanie ze 

wspólnej kotłowni, którego koszt miesięczny w okresie grzewczym wynosi średnio ok. 600zł 

brutto. Proponuję zobowiązać najemców do założenia podliczników na wodę i energię elektryczną, 

żeby sami się rozliczali. Termin przeprowadzenia przetargu – 6 lipca 2015r. Skład Komisji 

Przetargowej: Jacek Żbikowski – przewodniczący, Piotr Ratajczyk – członek, Ewa Sawicka – 

członek. Lokal jest pusty, dlatego uważam, że powinniśmy go wynająć, jakiś dochód byśmy z tego 

mieli. Kto jest za podjęciem uchwały? Dziękuję. 

 

 

Zarządu Powiatu, podjął uchwałę w sprawie ogłoszenia przetargu ustnego nieograniczonego na 

wynajem dwóch lokali użytkowych położonych w Aleksandrowie Kujawskim przy  

ul. Słowackiego 8B, stanowiących własność Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 27 maja 2015r. 

znak: GN.Gg.6845.1.2015 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia 

przetargu ustnego nieograniczonego na wynajem dwóch lokali użytkowych położonych  

w Aleksandrowie Kujawskim przy ul. Słowackiego 8B, stanowiących własność Powiatu 

Aleksandrowskiego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.13. Pismo Marszałka Województwa Kujawsko – Pomorskiego w sprawie zgłaszania 

wniosków do planu zagospodarowania przestrzennego województwa kujawsko – 

pomorskiego – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do punktu 5.13. Pismo Marszałka Województwa Kujawsko 

– Pomorskiego w sprawie zgłaszania wniosków do planu zagospodarowania przestrzennego 

województwa kujawsko – pomorskiego – zajęcie stanowiska. 

Marszałek Województwa Kujawsko – Pomorskiego zawiadamia o podjęciu przez Sejmik 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania planu 

zagospodarowania przestrzennego województwa kujawsko – pomorskiego. Wnioski do planu 

zagospodarowania przestrzennego mogą być składane do 31 maja 2015r. 

Proponuję złożyć następujące wnioski do projektu planu zagospodarowania przestrzennego 

województwa kujawsko – pomorskiego: 

1) Budowa stopnia wodnego na Wiśle w rejonie Nieszawa – Siarzewo wraz z przeprawą 

drogową przez stopień wodny z uwzględnieniem węzła komunikacyjnego 

w Odolionie – skomunikowanie się z drogą wojewódzką nr 266, krajową nr 1 

i autostradą A1. 

2) Przywrócenie do ruchu istniejącej linii kolejowej Aleksandrów Kujawski - Ciechocinek, 

poprzez nadanie charakteru połączenia regionalnego Toruń – Ciechocinek. 



19 
 

PROTOKÓŁ NR 24/2015 ZARZĄDU POWIATU W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM 

3) Budowa obwodnicy miasta Aleksandrowa Kujawskiego z wyłączeniem drogi wojewódzkiej 

266 przez miasto Aleksandrów Kujawski.  

4) Budowa wiaduktu nad linia kolejową lub tunelu pod nią w mieście Aleksandrowie 

Kujawskim (droga wojewódzka nr 266), które odciążą miasto od ciągłych utrudnień 

komunikacyjnych. 

5) Budowa kładek dla ścieżek rowerowych w obrębie węzła komunikacyjnego 

w Odolionie w celu bezpiecznego ich skomunikowania z istniejącymi w drodze 

wojewódzkiej 266 i aktualnie przedzielonymi autostradą. 

6) Budowa sieci gazowej dla miasta Aleksandrowa Kujawskiego.  

7) Zagospodarowanie turystyczne i uzdrowiskowe terenów wzdłuż Wisły bogatych 

w zasoby wód solankowych (szlak kajakowy, rowerowy, ośrodki uzdrowiskowe, baseny 

termalne). 

8) Zapewnienie bezpieczeństwa na obszarach wzdłuż Wisły zagrożonych powodzią.  

Czy są pytania, uwagi, inne wnioski? Nie widzę. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił złożyć następujące wnioski do projektu planu zagospodarowania 

przestrzennego województwa kujawsko – pomorskiego: 

1) Budowa stopnia wodnego na Wiśle w rejonie Nieszawa – Siarzewo wraz z przeprawą 

drogową przez stopień wodny z uwzględnieniem węzła komunikacyjnego 

w Odolionie – skomunikowanie się z drogą wojewódzką nr 266, krajową nr 1 

i autostradą A1. 

2) Przywrócenie do ruchu istniejącej linii kolejowej Aleksandrów Kujawski - Ciechocinek, 

poprzez nadanie charakteru połączenia regionalnego Toruń – Ciechocinek. 

3) Budowa obwodnicy miasta Aleksandrowa Kujawskiego z wyłączeniem drogi wojewódzkiej 

266 przez miasto Aleksandrów Kujawski.  

4) Budowa wiaduktu nad linia kolejową lub tunelu pod nią w mieście Aleksandrowie 

Kujawskim (droga wojewódzka nr 266), które odciążą miasto od ciągłych utrudnień 

komunikacyjnych. 

5) Budowa kładek dla ścieżek rowerowych w obrębie węzła komunikacyjnego 

w Odolionie w celu bezpiecznego ich skomunikowania z istniejącymi w drodze wojewódzkiej 

266 i aktualnie przedzielonymi autostradą. 

6) Budowa sieci gazowej dla miasta Aleksandrowa Kujawskiego.  

7) Zagospodarowanie turystyczne i uzdrowiskowe terenów wzdłuż Wisły bogatych 

w zasoby wód solankowych (szlak kajakowy, rowerowy, ośrodki uzdrowiskowe, baseny 

termalne). 

8) Zapewnienie bezpieczeństwa na obszarach wzdłuż Wisły zagrożonych powodzią.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa z dnia 27 maja 2015r. znak: 

AB.6749.3.2015 wraz z pismem Marszałka Województwa Kujawsko – Pomorskiego z dnia  

17 lutego 2015r. znak: DN.7630.1.3.2015 w sprawie zgłaszania wniosków do planu 

zagospodarowania przestrzennego województwa kujawsko – pomorskiego, stanowi załącznik do 

protokołu. 
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Ad 6. Sprawy różne. 
 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do spraw różnych.  

W związku z interwencjami mieszkańców, jutro odbędzie się spotkanie Wicestarosty  

z przedstawicielami Gminy Aleksandrów Kujawski w Zarządzie Dróg Powiatowych w sprawie 

inwestycji prowadzonej na drodze powiatowej na odcinku Ciechocinek – Otłoczyn w miejscowości 

Wołuszewo.  

 

 

 

 

Ad. 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pan Dariusz Wochna – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków Zarządu.  

Nie widzę.  

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Pan Dariusz Wochna – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję za udział  

w posiedzeniu. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 10:55. 

 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


